



النهضة للخدمات ش.م.ع.  
Renaissance Services SAOG

August 13, 2026

التاريخ: 13 أغسطس 2026م

After Compliments,

تحية طيبة وبعد،

**Sub: Appointment of Chief Internal Auditor**

**الموضوع: تعيين رئيس للتدقيق الداخلي**

Renaissance Services SAOG would like to inform its shareholders that the Board of Directors approved the recommendation of the Audit & Risk Committee to appoint Dhawal Kothari as Chief Internal Auditor, effective as of August 6, 2026.

تود النهضة للخدمات ش.م.ع. إفادة مساهميها الكرام بأن مجلس الإدارة قد وافق على تعيين الفاضل/ دوال كوثاري رئيساً للتدقيق الداخلي اعتباراً من 6 أغسطس 2026م.

Dhawal Kothari has filled the role of Acting Chief Internal Auditor since August 7, 2025. He is a Chartered Accountant with over 20 years of professional experience. He also holds the CISA (Certified Information Systems Auditor) certification from ISACA and CIA (Certified Internal Auditor) certification from IIA. For the past 13 years, he has been a valued member of Renaissance, contributing his expertise in finance, auditing, and information systems.

تولى الفاضل/دوال كوثاري منصب القائم بأعمال رئيس التدقيق الداخلي منذ 7 أغسطس 2025، وهو محاسب قانوني معتمد ويتمتع بخبرة مهنية تزيد عن 20 عامًا. كما يحمل شهادة مدقق نظم المعلومات المعتمد (CISA) من جمعية (ISACA) وشهادة المدقق الداخلي المعتمد من معهد المدققين الداخليين الدولي (CIA). ويعتبر الفاضل/ كوثاري عضواً مهماً في فريق عمل شركة النهضة طوال ثلاثة عشر عاماً الماضية، مساهماً بخبرته في مجالات المالية والتدقيق ونظم المعلومات.

With best regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

For/ Renaissance Services SAOG



عن/ النهضة للخدمات ش.م.ع.